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Versie 0 
VERSLAG VAN DE VERGADERING VAN DE ADVIESRAAD SOCIAAL DOMEIN HILVERSUM  
DATUM: 8 november 2018 
LOCATIE:  RAADHUIS, DUDOKPARK 1, HILVERSUM, TUINKAMER 
 
Aanwezig: 
Mw. A. (Annemieke) Bakker  doelgroep Mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt 
Dhr. T. (Tom) de Meij   doelgroep Mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt  
Dhr. D. (Daniël) van Zaalen  doelgroep Mensen met een beperking (LG, CZ, VG, NAH, ZG) 
Dhr. W. (Wim) de Wildt   doelgroep Ouderen   
Dhr. P. (Peter) Hofhuizen  doelgroep Mensen met een psychiatrisch probleem  
Dhr. J. Boomsma   doelgroep Mensen met een psychiatrisch probleem 
Mw. H. (Heiltje) Stuurwold doelgroep Mensen met een beperking (“), vicevoorzitter, 

vervanging notulist/secretariaat ArSD 
 
Mw. A. (Anja) Wijnands   Voorzitter ArSD 
 
Gasten: 
Dhr. S. (Serge) Kaan   Beleidsadviseur Sociaal Domein, contactpersoon 
Dhr. P. (Paul) Schuurmans  Teammanager II Sociaal Plein 
Dhr. B. Pedawi    Beleidsregisseur 
 
Afwezig:  
Mw. B. (Brigitte) van der Linden  doelgroep Mensen met een beperking (“)  coach 
Mw. D. (Dorien) Temmink  doelgroep Ouderen 
Mw. I. (Ineke) Riezebos   doelgroep Jongeren 
Mw. F. (Fenny) de Graaf  notulist/secretariaat ArSD 
 
 

                                               
DEEL I: Algemeen deel A 
 

1. Opening en vaststellen agenda 
De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom, in het bijzonder het 
nieuwe lid dhr. Boomsma. 
De agenda wordt vastgesteld. 
 

2. Mededelingen   
Bericht van verhindering is ontvangen van mw. Riezebos, mw. Temmink, mw. Van der Linden mw. De 
Graaf. 
 

3. Ingekomen en verzonden post 
 Zie overzicht op de agenda. Voor zover aan de orde zijn de stukken geagendeerd ter bespreking. 
 

4. Bespreken (verzonden) adviezen 
-  De termijn waarbinnen de ArSD was gevraagd te adviseren over “Een soepele   overgang van 
kind naar volwassene’ was zeer kort. Is toch gelukt. Compliment van de voorzitter aan de leden.   
- In plaats van antwoord op het ongevraagd advies over het openhouden van DAC WESPP, was 

een raadsinformatiebrief gestuurd. De voorzitter heeft gemaild, dat een advies, gevraagd of 
ongevraagd, een inhoudelijk antwoord van de wethouder/College verdient. 
Raadsinformatiebrieven zijn bedoeld voor de gemeenteraad en nuttige informatie voor de ArSD, 
maar geen inhoudelijk antwoord op het advies. Verder nog geen reactie; wordt voorgelegd als dhr. 
Kaan in de vergadering komt. 

- Volgens dhr. Hofhuizen wordt door drie partijen (Kwintes, Philadelphia en Sherpa) iets nieuws 
ontwikkeld in het kader van het buurtbeleid in plaats van WESPP. Maar geen speciale GGZ-
opvang zoals nu aanwezig. 

- De leden zijn bezorgd over waar de uitgeplaatste en nog uit te plaatsen cliënten terechtkomen; 
uiterlijk vrijdag zal een brief met aanvullende vragen hierover naar de wethouder gestuurd worden. 
Nadruk: is dat werkelijk passende opvang? Actie. Gedaan 

 
Dhr. De Mey komt de vergadering binnen. 



Verslag vergadering Adviesraad Sociaal Domein (ArSD) Hilversum 08-11-2018 2 

  
5. Huishoudelijke zaken Adviesraad 

-  Het nieuwe lid dhr. Boomsma stelt zichzelf voor.  
-  De proefperiode van mw. Wijnands als voorzitter is voorbij. In afwezigheid van mw. Wijnands 
wordt door de ArSD besloten haar voordracht voor het voorzitterschap definitief te maken. Na 
terugkeer in de vergadering wordt dit mw. Wijnands meegedeeld en zij accepteert de voordracht. De 
vicevoorzitter zal de voordracht bij het College doen. Actie. 
De vacature voor Jeugd blijft bestaan: we blijven zoeken naar een kandidaat.  
 

6. Bijgewoonde/bij te wonen bijeenkomsten. 
-  Dhr. Van Zaalen heeft een bijeenkomst van de klankbordgroep hersenletsel.nl bijgewoond.       
Ervaringsdeskundigheid uit de groep wordt ingebracht bij het UMC; verdere samenwerking wordt 
gezocht. 
- Mw. Stuurwold en mw. Wijnands hebben een avond ‘evaluatie fietsparkeerbeleid’ georganiseerd 

door CDA en SP bijgewoond. Het lijkt erop dat de handhaving op fout parkeren wat snel en 
zonder adequate coulanceregeling  voor mensen met een beperking is ingevoerd. Omdat dit 
onder toegankelijkheid valt, zal dit gevolgd worden.  

- 9/11 Dhr. De Wildt gaat naar de ALV van de Koepel van Adviesraden.  
- 27/11 Nieuwe inwonersavond: mw. Bakker (ook CR SZ), mw. Stuurwold, mw. Wijnands, dhr. De 

Wildt, dhr. Van Zaalen. Deelname is doorgegeven.  
- Stationsgebied. Dhr. De Wildt en mw. Stuurwold hebben een informatiebijeenkomst over het 

nieuwe plan voor het Stationsgebied bijgewoond als vertegenwoordigers van hun achterban 
(ouderen en mensen met een beperking) in het kader van toegankelijkheid. 

- 29/11 is een inloop-avond van de gemeente voor iedere burger over Stationsgebied. 
 

7. Buurtgericht werken/sterke buurten. 
- Dhr. De Meij heeft een bijeenkomst van de Stichting Eerstelijnssamenwerking Hilversum Zuid 

(SEHZ) bijgewoond. SEHZ is een samenwerkingsverband van eerstelijns-zorgverleners met doel 
door krachten te bundelen activiteiten en zorgprogramma’s te ontwikkelen om de zorg voor 
inwoners van Hilversum Zuid te verbeteren. Dhr. De Meij blijft dit volgen. PM 

 
DEEL II: Informatie-uitwisseling en bespreking met de gemeente 
Dhr. Pedawi, dhr. Schuurmans en dhr. Kaan zijn de vergadering binnengekomen en worden welkom 
geheten. 
 

8. Presentatie Schuldhulpverlening 
Ter voorbereiding had dhr. Pedawi een aantal stukken naar de leden gestuurd. Nu is de bedoeling 
elkaar te leren kennen en bij te praten over de plannen. Op deze manier wordt de ArSD vroegtijdig 
betrokken in de beleidsontwikkeling. Er wordt begin 2019 een beeldvormende sessie georganiseerd 
met wethouder waarvoor ArSD uitgenodigd wordt. Vergaderrooster ArSD daarom naar dhr. Pedawi. 
Actie Gedaan. 
>Doel: van 60 naar max 10 crisismeldingen. 
>Een financieel probleem uit zich meestal in achterstand in betaling zorgverzekering en/of huur. Dan 
blijkt ook vaak veel complexere problematiek aanwezig. 
In de pilot (1 jaar) wordt 2 maanden huurachterstand door de woningbouwverenigingen aan Sociaal 
Plein gemeld. (Convenant). Incasso wordt stopgezet. Een regisseur en schuldhulpverlener van 
Sociaal Plein gaan op huisbezoek en beoordelen situatie: meer problemen, veel hulp nodig en direct 
inzetten. Levert op lange termijn veel op. Voor huisbezoek is een regeling passend in de AVG 
gemaakt.  
>Vragen ArSD: Als mensen eerst stoppen met betalen ZVW, waarom zorgverzekeraar niet laten 
melden; in kader van preventie kan je dan nog sneller reageren. Huurschuld is een keuze en komt uit 
Ontmoeting (= groep samenwerkende welzijn- en zorginstellingen). Hoort ook bij inzet op welzijn i.p.v. 
op zorg (is ander beleid) 
>Hoe verhoudt deze pilot zich tot signaleren en aanpakken problemen vanuit buurt? Pilot richt zich op 
alle inwoners; behalve huiseigenaren. Hoe worden die bereikt?  
>Andere pilot, op ROC: MBO 16-23 jr.; gericht op bewustwording en gedragsverandering; inzet peers, 
27 jr. 
>In de toekomst ook op basisschool. 
>Voor later: onderzoek hoe ZZP-ers te helpen i.v.m. fluctuerend inkomen 
>Voor later: hoe studerenden te helpen om uit bijstand te blijven, want hebben geen inkomen. 
>Dhr. Pedawi houdt overzicht over alle projecten. 
>Mw. Bakker doet een voorstel om betalingen bijstand op ander moment, d.w.z. eind van de maand te 
doen voor parttimers. Discussie. 
>Dhr. De Meij vraagt naar lot chronische schuldenaren. Op dit moment wordt bij andere gemeenten 
en in buitenland naar geschikte aanpak gekeken (mobility monitoring; inzet ervaringsdeskundigen). 
>Dhr. Kaan stelt voor een themasessie schuldhulp te organiseren. Dhr. Kaan pakt dit op. Actie 
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Onder dankzegging voor zijn komst verlaat dhr. Pedawi de vergadering. 
 

9. Mededelingen/ informatie van de gemeente 
Dhr. Kaan informeert de ArSD over het volgende: 

10. - Uitstel antwoord op ongevraagd advies is verlengd, maar een RIB mag niet als zodanig ingezet 
worden. 
- Mw. Pelsink is afgetreden als wethouder; mw. Walters vervangt haar tot een opvolger is gevonden.  
 
-Reactiematrix 18-/18+ zit in de mail met dank voor de snelle advisering door de ArSD. Notitie gaat nu 
naar commissie. 
-Eén advies daaruit al overgenomen: eerste gesprek met jongeren vindt diezelfde middag plaats. 
 
-Rekenkamer rapport: aanbevelingen implementeren wordt aan gewerkt door dhr. Schuurmans; 
tevens een bureau voor eenvoudige taal in de arm genomen voor de communicatie. 
-Rekenkamer wil nu onderzoek doen naar Jeugd; mw. Verloop zal contact opnemen. PM 
 
-De twee vluchtelingenorganisaties in Hilversum gaan fuseren. 
 
-Veilige inlog voor de ArSD. Kan niet, omdat die voor intranet van gemeente is met geheime 
informatie.  
 Dan rest: Publieke wifi gebruiken en zorgen voor goede beveiliging eigen device. 
 
-Evaluatie adviesraden is toegestuurd, maar nog niet met inmiddels afgetreden wethouder besproken. 
-Discussie over de 2-jaren-regel voor 2 leden wordt nu definitief verduidelijkt en opgelost. Deze leden 
zijn in hun tweede termijn (van 4 jaar). De voorzitter stuurt na aanpassing notitie door dhr. Kaan een 
instemmingsbrief naar wethouder. Actie 
 
-Een nieuwe directeur a.i. iSociaal domein is benoemd: Mw. Marjanneke Wiegerinck. De voorzitter zal 
haar uitnodigen kennis te komen maken met de ArSD. Actie 
 
-Uit de kindergemeenteraad komen leuke initiatieven. Voorbeeld: insectenhotels in hele dorp plaatsen. 
De kindergemeenteraad lijkt erg op duurzaamheid gericht.  
 

11. Openstaande acties gemeente (Actielijst) B 
Dhr. Kaan heeft de vergadering verlaten voordat actielijst besproken is; mw. Stuurwold overlegt per 
mail. Nrs. 14, 19, 21, 22, 23 kunnen van de lijst Actie 
 

12. Sociaal Plein 
- Dhr. Schuurmans meldt dat er een versnellingsproces rond de toekenningen loopt. 
-Over de grote verschillen in de begrotingen 2017 en 2018 denkt hij dat dit met een veranderde 
begrotingssystematiek te maken heeft. 
-Recente uitspraak CRvB over HH zijn niet van invloed op Hilversum; er wordt geïndiceerd op wat 
nodig is in uren. 
-Personele problemen met Wmo zijn er nog steeds: verloop, ziekte, veranderingen. Landelijk 
probleem. 
 
Dhr. Schuurmans verlaat onder dankzegging voor zijn bijdrage de vergadering. 
 
DEEL III: Algemeen deel B  
 

13. Notulen vergadering 11 oktober 2018 versie 2 
De notulen worden ongewijzigd goedgekeurd. Deze worden ter informatie naar de leden van de 
gemeenteraad gestuurd en op de website geplaatst.  
 
Actielijst 11 oktober 2018 versie 1: deel ArSD 
-De actielijst wordt doorgenomen en geschoond.  
-Nrs. 53, 56, 57, 58, 62 zijn afgehandeld en kunnen van de actielijst af. Nrs. 02, 50 en 63 worden 
aangepast. 
>Nr. 57: Volgens dhr. Hans Roos van Tomin loopt Hilversum achter met beschut werk.  
In stand houden Tomin lijkt prioriteit bij bedrijf ten koste van degelijke werkplekken voor mensen met 
afstand tot arbeidsmarkt en ten koste van goede werkervaring opdoen; wel mensen die gratis werken 
en waarvoor Tomin geld krijgt (project Nova) Regionale en lokale kwartaalcijfers UWV-banenafspraak  
en beschut werk zijn niet te vinden.  
>NR 40 Crisisopvang jongeren in gebouw Cocon wordt 11/11 door burgemeester Broertjes officieel 
geopend. Inmiddels 4 van de 8 plekken bezet. Voorbehoud van ArSD blijft, maar er lijkt wel iets aan 
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scheiding jong en oud gedaan te zijn. 
 

14. Rondvraag en sluiting 
-     Mw. Bakker signaleert het uitblijven van de digitale nieuwsbrief van het Sociaal Plein. 
- Mw. Bakker: mantelzorgwaardering kan alleen door hulpvrager aangevraagd worden tenzij de 

mantelzorger kan aantonen dat de hulpvrager het niet zelf kan doen. Ook wordt bekeken of een 
mantelzorgsituatie (persoonlijke band) kan ontstaan tussen een vrijwilliger vanuit een organisatie 
en de hulpvrager. 

- Dhr. De Meij vraagt zich af of de ArSD ook de krant op de hoogte moet stellen van gegeven 
adviezen. 

 
Met dank voor ieders inbreng sluit de voorzitter de vergadering om 13.30 uur.  
 


